
Bestyrelsesmøde den 10. August 2016 hos Knud 

Alle mødt  

Vi har fået flere tilbud på kabel og tændskabe, men arbejder stadig videre på dem. Der var enighed om at 

der ikke hentes flere tilbud før vi ved og det bliver et ja eller nej til lys. 

Tilbuddet om køb af lamper ligger fast. 

Vi har fået tilbud på pasning af lamper samt forsikring af anlæg. 

Prisen for at have lys på vejene vil koste cirka 300 kroner årligt. Dertil vil der komme et beløb den enkelte 

grundejer skal betale for købet og anlægsudgiften. 

Som det ser ud nu vil det give en kontingentstigning på maximalt 500 kroner pr år. 

Der bliver kun mulighed for at stemme på generalforsamlingen. 

Knud foreslog at Jesper Sandbirk indkaldes som dirigent, så er det ikke en ja eller nej grundejer. Foreslaget 

vedtaget. Knud spørger Jesper. 

Knud har skrevet indsigelse til kommunen, vi vil se om der er mulighed for kun at købe lamperne og købe 

strømmen direkte af kommunen. Det vil spare os for et anseligt beløb. 

Knud prøver på at få et indslag i TV ØST omkring vejbelysning. 

Robert søger for nøgle til hytten. 

Indkaldelsen til generalforsamlingen uddeles snarest, så har man tid til at tænke sig godt om.  

Uglereden har spurgt om vi har et regelsæt for larm med maskiner. Nej vi har ikke et regelsæt. Hvis man 

udviser almindeligt pli, så skulle det kunne klare det. Kan godt være at der larmes lidt rigeligt i perioder, 

men tænk også på at det er frivillige folk, der bruger meget af deres fritid på byens unge. 

 

 

 


